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Summary :

Research on Sugarcane ( Saccharum sp.) in vitro propagation has
been undertaken in Iran at Sugar Beet Seed Institute,in 1988

Explant preparation from meristematic regions of the shoot and
the behavior of the tissue in culture were examined for Nco - 310
and L62 =96, varieties .

The use of antioxidants was proved to be absolutely necessary -
during inoculation of the explants to the media and subculture pro-
cedures. The use of citric acid (125mg/l) showed good results .

The media composition was chosen according to the results obta-
ined by Nadar and Heinz ( 1977) and Ming chin Liu (1979) .

Callus induction , shoot differentiation and root growth occur-
red and regenerated plantlets were transferred to pots under high

humidity condition .

Resumé:

La multiplication invitro de la canne a sucre (Saccharum sp) a-
éte effectuée en 1988 & 1 Institut de Recherches de la Betterave-
Sucriére en Iran .

Les particularités de la méthode de préparation de l{implant -
méristema tique et le comportement des tissus cultivés in vitro ont
été examinées pour les variétés : Nco - 310 et L 62 - 96

L utilisation d' un antioxidantrlors de la mise en culture de 1' -
implant &' est montrée obligatoire et 1'acide citric utilisé&(125mg/1)
a éte efficace .

La compositioﬁ des media de culture a éte choisie sur La base -
des résultats, de recherches obtenus par Nadar et Beinz (1977 ) et
Ming - Chin Liu {1979},

L' induction et la croissance du callus , la différentiation des
tigelles et la formation des racines ont eu lieu et les plantes -

régénerées ont €ié empotées et mises dans conditions tres humides.
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